
faReferat fra FAU møte 12.mars 2025 

Til stede: Hallvard Erstad (FAU-leder), Gry Svendsen (Nestleder), Malin Kvalheim (1.trinn), 

Marthe Omli Tønnesen (1.trinn), Line E. Elvsveen (2.trinn), Ole Christian Vedvik 

(2.trinn), Leif Atle Sande (3.trinn), Torunn Aarset Stokke (6.trinn), Mai-Liss Ø. Hegna 

(6.trinn), Kristina Vinda (7.trinn). 

Fraværende: Inger Dæhlen (Kasserer), Inger Lise Bergheim (3.trinn), Frida Beate Andersen (4.trinn), 

Fredrik Magnus Tandberg (4.trinn), Caroline Reiersøl (5.trinn), Elin Tilley Christensen 

(7.trinn). 

Saksliste: 

1. Status skole v/Geir 

Skolen vil vurdere å gjøre en ny vri for vårens foreldremøte for 6. og 7.trinn og arrangere en 

temabasert ettermiddagsøkt for elever og foresatte, med dagsaktuelle skolemiljø-temaer på agendaen. 

Gjelder også tema i diskutert i pkt 5. 

2. Referat SU-møte v/Hallvard/Geir 

Siden korona har skolen hatt delt friminutt-ordning for hhv. 1.-4. og 5.-7.trinn. Det er fordeler og 

ulemper med ordningene og SU har diskutert mulighet for å teste felles friminutt et par dager i uken.  

Skolen har behov for oppgradering av lyd og lys-anlegg og FAU vil undersøke støtte/tilskudd til 

innkjøp av ny. 

3. VISMA Min skole v/Geir  

Heia vil sende ut en betaversjon av VISMA Min skole som foresatte kan teste. Det kommer info på e-

post fordi det per i dag ikke kan deles via VISMA. 

4. Trivselsleder v/Hallvard 

Heia vil undersøke videre initiativ om å innføre trivselsleder (TL) på Heia og vurdere om det er 

interessant for vår skole.  

5. Skolemiljø v/Hallvard/Geir 

Flere skoler deler gode erfaringer med organisert barn-foresatt dialog som tiltak for å styrke 

skolemiljøet. Effekten av jevnlig (1d/uka) uteskole er også positivt og noe FAU anbefaler Heia å 

fortsette å prioritere fremover. Andre forslag er sosiale treff for foresatte for å styrke relasjoner og 

senke terskelen for å ha dialog også i vanskelige situasjoner som kan oppstå relatert til skolemiljøet.  

6. Referat KFU v/Hallvard 

Den 18.februar var det møte for Kommunalt foreldreutvalg (KFU): 

- Vedtektene «språklige endringer» ble gjennomgått, ingen endringer her.  

- Skolemiljø (ref. punkt over) ble viet mye tid og diskusjon.  

- Natteravnordning ble diskutert, men Heia skole har vært litt på siden av dette opplegget med 

egen foreldrevakt-ordning og ønsker å fortsette slik.  

- KFU vil utfordre kommunen på retningslinjer for innsamling av penger på felles 

arrangementer som FAU og skolen arrangerer.  

- KFU går vekk fra FB og messenger, og vil bruke mail som sitt kommunikasjonsmiddel. 



- Kommunen legger opp til felles retningslinjer for sykling til/fra skolen.  

 

7. Dialogmøte v/Gry 

SU-representanter, politiske representanter, lærere, elever, foresatte og FAU-representanter deltok på 

felles dialogmøte i Tranby-krets. Deltakerne diskuterte et bredt spekter av temaer som økonomi i Lier 

kommune, dysleksivennlig skoler i hele Lier og tilpasset opplæring, innkjøp av relevant læreverk, 

opplæringsloven, og trivselslederrollen.  

8. FAU-representanter v/Gry og Hallvard  

Til informasjon er det utfordringer med å rekruttere to representanter per trinn. FAU ser stadig 

utfordringer i å nå ut til foresatte med info om rollen og diskuterte mulige tiltak for å nå gjennom med 

viktige budskap.  

9. Søknader v/Hallvard 

Heia ønsker hjelp fra FAU til å tilskuddsmidler for oppgradering av lyd og lys. I tillegg foreslår FAU å 

søke midler til diverse friluftslivsutstyr i anledning friluftslivets år (eks. bålpanne, grillspyd etc.). 

10. Juniorklubben v/Hallvard 

Silje opplever lite oppslutning på juniorklubben, både elever og foresatte (frivillige). Det vil derfor 

ikke bli flere juniorklubben-arrangementer i våres.  

11. Høring KDP og fylkesvei v/Hallvard 

Det er nå vi har muligheten til å gi innspill for samferdsel på Lierskogen. Alle foresatte oppfordres til å 

engasjere seg i barnas fremtidige skolevei. Følg lenken, og bruk venstremeny for å gi dine innspill: 

https://innbyggerdialog3d.geodataonline.no/v1/?appid=72968d1586f24d41851aa44690352c5b  

12. Status årshjul v/Gry 

Gry gikk gjennom oppdatert årshjul for FAU og trinnkontakter. I mars starter planlegging for 

7.trinnsavslutningen. Det er 6.trinn som er ansvarlig for å arrangere dette. I mai starter Heia opp igjen 

med foreldrevaktordning og prosjekt morgenfugl, og vaktordninger og info til trinnkontaktene vil 

sendes i god tid i forkant. 

** 

Neste FAU-møte: 7.mai kl 18.00 

Innspill til saker ønskes innsendt én uke i forveien. 

 

https://innbyggerdialog3d.geodataonline.no/v1/?appid=72968d1586f24d41851aa44690352c5b

